
K R I S T I N  S T Ø L E N

IDRETTSRÅDET I ASKØY



HVA SKAL VI SNAKKE OM?

RAMMER FOR ARBEIDET VÅRT

HVEM ER VI

VERDIER

STRUKTUR

PROSJEKTET MYRANE

EN RASK GJENNOMGANG



Hvem er idrettsrådet nå!

Kristin Stølen
• Leder

Christian Rosvoll
• Nestleder

Jan Erik Mikkelsen
• Fotballkontakt

Elin Haug
• Ansvar inkludering

Janet Telle
• Styremedlem

Øyvind Tumyr
• Ansvar MIS

Marthe Gustavsen
• Vara

Geir Austbø

• Vara
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Hvem er vi



UTGANGSPUNKTET VÅRT

STYRET VALGT INN I NOVEMBER 2022 

BLANDET ERFARING FRA IDRETTSRÅD

BREDDE FRA IDRETTSLAGENE

ULIKE KOMPETANSE OG INTERESSER

AVTALEN MELLOM IRA OG KOMMUNEN

SKISSERER RAMMENE FOR SAMARBEID

SETTER FORVENTNINGER OG KRAV

FORANKRET I KOMMUNESTYRET
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Hvem er vi



VERDIER
…OG HVORDAN VI HAR JOBBET

G O D  KO M M U N I K A S J O N

Å P E N H E T O G G J E N N O M S I K T I G H E T

B Y G G E G O D E R E L A S J O N E R
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Bygge gode relasjoner

T I L P O L I T I K E R E N E
• Hvem sitter i utvalgene

• Hvem sitter I lederposisjoner.

• Når er det møter for de ulike
grupperingene

• Når er det politiske møte I 
kommunen

T I L
A D M I N I S T R A S J O N E N
• Kontaktpersoner

• Ledere og andre viktige personer
som er avgjørende for arbeidet.

• Fast representant som informerer
fra kommunen på våre styremøter

T I L I D R E T T E N
• 42 – 23 lag 

• Bli kjent med dem og la dem få
kjennskap til oss.

• Innsikt i hva de holder på med og
om de trenger støtte.

• Rydde i kontaktinformasjon

• Invitert oss selv på møter og
invitert klubber til våre
styremøter
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Verdier



Åpenhet og gjennomsiktighet

S Y N L I G J Ø R E A L L E
AV G J Ø R E L S E R
• Nettside med alle protokoller

• Arbeidsdokumet tilgjengleig for alle

• Være tydelig på vår intensjon

VÆ R E Æ R L I G
U A N S E T T
• I møte med alle er vi åpen og

ærlig, selv der det ikke gangner
oss. 

• Vi er ikke politikere

• Vi bygger tillit gjennom å kunne
stå for det vi sier og det vi gjør.

• Dette er ikke alltid bra strategisk, 
men gir oss troverdighet over tid.

Å  TÅ L E Å  B L I S E T T  I  
KO R T E N E
• Kritikk gjør oss bedre.

• Kritikk gir oss en mulighet å forstå
hva andre mener, og å rette opp I 
feiltolkninger.
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Verdier



God kommunikasjon

KO M M U N I K A S J O N
M E D  I D R E T T E N
• Årsmøtene.

• Innspill.

• Kritikk.

• På møter, seminarer, på telefon, på
mail

• Vi har idretten med oss i avgjørelser
som angår dem

• Vi informerer i de sakene lagene er
berørt

• Bruke ulike medier for å informere

S N A K K E M E D  
P O L I T I K E R E
• Lytte til signaler fra politikere I 

ulike saker.

• Jevning møte med ordfører og
politisk ledelse.

• Samarbeid I prioriteringskommite
for anlegg

• Være tilstede på politiske møter, 
og invitere oss inn i gruppemøter

• Informere politiker gjennom skriv
til saker, møter og over en kopp
kaffe. 

S A M A R B E I D E M E D  
A D M I N I S T R A S J O N E N
• Idrettskonsulent er med på møter

og informerer fra
administrasjonen.

• Møter med kultursjef

• Samarbeid med andre avdelinger
etter behov.

• Kommunens representanter er på
våre informasjonsmøter for å 
informere til klubber og
politikere.
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Verdier



Retningslinjer for arbeidet

• Vi framsnakker de som fortjener det (når vi ser gode ting, du høster det du sår)

• Vi vet hva vi snakker om (vi setter oss inn i sakene før vi uttaler oss, vi skal vite at 
det vi tar opp er rett og at vi kan stå for det vi mener)

• Vi vet hvem vi snakker med og hvem vi bør snakke med (Vi lager en analyse og 
forståelse av det politiske landskapet og systemet vi skal fungere i)

• Vi viser INGEN politisk side (i stedet arbeider vi for å gjøre politikerne til 
samarbeidspartnere for idretten, på tvers av partilinjer.)

Kommunikasjon
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Struktur



Hva måtte vi gjøre?

• Delt ansvarsforsdeling i styret

• Kommunikasjonsarbeid innad i styret.

• Kommunikasjonsarbeid utad. Åpenhet, gjennomsiktighet, ærlighet.

• Arbeidsdokument, å være tydelig og å sikre at arbeidet blir 
videreført uansett folk

• Å gjøre oss kjent for politikere, delta på den politiske arenaen.

• Bli kjent med adminstrasjonen, hvem er våre kontaktpersoner? 
Skaffe oss forståelsen for arbeidet som gjøres

• Skape godt samarbeidsmiljø med idrett, kommune og politikere

• Bli kjent med medlemmene våre, vi inviterer til deltagelse på 
styremøter. Tar kontakt med lagene i saker og promoterer idretten

• Bredere samarbeid med Vestland Idrettskrets

Vi har laget

• Arbeidsdokument

• Ny nettside

• Strategi for arbeidet framover, forankret i årsmøte

• Møteplasser for å ivareta kommunikasjonen mellom idretten og 
administrasjon og mellom idretten og politikerene

• Startet samarbeidsavtale med andre institusjoner på Askøy

Hva er nytt?
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Struktur



Hvorfor?

• Å videreføre startet arbeid på tvers styresammensetning

• Å forankre arbeidet vårt hos medlemmene våre 

• Å sikre arbeidsflyt og sette ansvar til arbeidet.

• Å sikre evaluering og justering av arbeidet

Arbeidsdokumentet vårt
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Struktur



En støtte for idretten

• Askøyhallene KF har ansvar for drift av Askøy Forum, Askøyhallen og 
Askøy Terapibad. Dette omfatter daglig renhold, vedlikehold og 
tilsyn, samt administrasjon av utleier og treningstider. Gjennom en 
avtale med Hop Videregående skole disponerer foretaket også 
treningstid på kvelder og noen helger i Idrettshallen på Hop. Også 
Idrettshallene på Fauskanger og Tveit skole samt Kleppestø 
barneskole disponeres av Askøyhallene KF på kveldstid i skoleåret. 
Dermed kan lagene på Askøy også søke treningstid her.

• Askøyhallene KF har også ansvar for drift og vedlikehold av 
Ravnanger idrettspark (med friidrettsanlegg og fotballbaner) og 15 
andre kunstgressbaner i kommunen.

• Foretaket har også en rekke andre små og større oppdrag for Askøy 
kommune og for de frivillige organisasjonene i kommunen.

Samarbeid med Askøyhallene
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Å satse framover

• Vi skal være en positiv kraft som skal hjelpe politikere og 
administrasjon å drive i samme retning

• Vi skal ferdigstille sakene som vi har

• Vi skal åpne for at idretten kommer med saker spontant eller jevnlig 
planlagt gjennom året   

Veien videre
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Myrane idrettshall og svømmeanlegg

Øyvind Tumyr

«Prosjektets ulike kostnadsrammer, og påvirkning 
dette kan ha for idretten for Askøy.»



Askøyhallen, en lekk gammel dame. 

250 000 gjester gjennom året

20 år på overtid?

Hjem til 10 idrettslag

Idrettshall for mellom 1200 og 1400 elever på dagtid

Offentlig svømmehall

Arena for kulturarrangementer

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Myrane

500 000 besøkende gjennom året.

Bygges for 40 års levetid

Klatrehall, 

2 håndballbaner, 

2 basseng, 

treningsrom, 

møterom og sosial arena

Idrettshall for opp til 1600 elever på dagtid

Offentlig svømmehall

Arena for kulturarrangementer

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Sett deg inn i saken!

Prosjektet var allerede startet nå styret ble satt inn 
november -22

Kunnskapsinnhenting

Kartlegging av systemet, digitalt og menneskelige

Få oversikt i det politiske landskapet

Hvem sitter hvor, og hvem er viktig å få med seg (Analyse)

Finn venner/ samarbeidspartnere

Tidligere idrettsråd, politikere, administrasjon, kommunale 
selskap, kompetanse i idretten

Hva mener Idretten om saken som presenteres

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Utfordringen 

Det var risiko for at prosjektet ble utsatt (politisk og i 
administrasjonen)

Kostnadene for hallen var veldig store, dette kunne føre til:

En mindre hall (3 kostnadsvalg ble presentert)

Reduksjon i kvalitet (redusert levetid)

Utsettelser pga gjeldsbyrde i kommunen

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Hva gjorde vi?

En representant fra idrettsrådet har fulgt dette prosjektet 
så langt

Vi hadde kontakt med politikere om prosjektet (november/ 
desember -22).

Vi skrev innspill til budsjettet for 2023 i desember -22. 

Vi har hatt kontakt med idretten, og med idrettens 
representanter i MIS prosjektet.

Idrettsrådet sendte ut spørreskjema til lag og 
organisasjoner for en konsekvensanalyse

Laget konsekvensanalyser for ulike senarioer og hvordan 
idretten selv ser framtiden med ny hall.

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



fortsetter…

Åpnet kontakt med Fylket og rektor på Askøy VGS om 
idrettslinje. 

Skrev en rapport fra idretten om deres behov og 
synspunkter for framdrift og innhold

Samlet politikerne på Askøy til fellesmøte, med 
kompetanse og nøkkelpersoner tilgjengelig 

Aviser er blitt kontaktet med motsvar til 
kommunedirektøren og for å underbygge idrettens sak

Vi har deltatt på gruppemøter og andre møter med 
politikerne

Vi deltok på så mange utvalg- formannskap- og 
kommunestyremøter som vi kunne 

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



En samlet Idrett på Askøy anbefaler alternativ 1.

Forprosjektet med beskrivelse av alternativ 1 er utarbeidet 
med kommunen og brukergruppene fra idretten. 

Prosjektgruppen besluttet å legge alternativ 1 til grunn for 
prosjektet, fordi dette er ett alternativ som tar sikte på å 
ivareta funksjonene som er beskrevet i den opprinnelige 
bestillingen fra Askøy kommune. 

Det vil si at dette er utarbeidet med vedtaket i 
kommunestyret 4.4.2019 som utgangspunkt.

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



En samlet Idrett på Askøy anbefaler alternativ 1.

MIS er en hall med 40 års planlagt levetid som kan gjøre 
byggingen litt dyrere men vedlikeholdsutgiftene lavere. 

Dette er et forslag der idretten har fått påvirke, men som 
også er et kompromiss for en del av idrettene. I samtale 
med idrettens representanter i prosjektet har idrettsrådet 
fått myndighet til å anbefale alternativ 1, men ønsker aller 
helst alternativ 2.

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Vi endte med 

Et enstemmig kommunestyrevedtak for idrettens forslag

En hall som idretten kan vokse i, som inneholder det 
idretten trenger

Vår jobb er å informere - å hjelpe alle rundt oss å forstå, og 
ha riktig kunnskap når de tar avgjørelser

Politikere er smarte dyr, det er best å være ærlig, åpen og 
ha gode intensjoner. De kan bli gode samarbeidspartnere  

Forståelse for at politikere og administrasjon ikke alltid drar 
i samme retning.

Myrane idrettshall og svømmeanlegg



Spørsmål?

Om du er sjenert er vi også tilgjengelig etterpå!

Myrane idrettshall og svømmeanlegg


